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Majitel hotelu v Řecku promluvil: Čechy? Ty tu rádi
nemáme, mají nešvary

aazdravi.cz/majitel-hotelu-v-recku-promluvil-cechy-ty-tu-radi-nemame-maji-nesvary

Češi sami sebe rádi považují za skvělé a bezproblémové turisty, po
kterých každý hoteliér rád sáhne, když má tu možnost. Přeci nebude
chtít ubytovávat tak hlučné turisty, jako jsou například ti z Ruska,
Ameriky nebo Německa.

Ze svého nedají

Jenže hoteliéři u moře, kam Češi tak rádi jezdí, to vidí trochu jinak.
Ve skutečnosti mají rádi srdečné turisty, kteří jsou třeba i trochu
hlučnější, ale za to si třeba popovídají s personálem a dají mu i
nějakého toho tuzéra. Ale ruku na srdce, odměňujete vy personál v
hotelu, kde jste s programem all inclusive?

“Češi berou všechno jako samozřejmost. Ale my tady pracujeme ve
službách, a tam se s nějakým tím eurem pro číšníky nebo uklízečky
počítá. Oni s tím počítají, nemají zase tak vysoké platy a tahle práce
je pro ně lukrativní proto, že když ji dělají dobře, mohou něco dostat
od hostů,” tvrdí majitel hotelu na řeckém ostrově Korfu Yiorgos.

Jak se ale ukazuje, právě tady lidé z České republiky hodně
selhávají. “Bohužel musím říct, že z Čechů nedává dýška skoro
nikdo. Mám pocit, že sem přijedou s představou, že už tady neutratí
ani korunu, protože přeci mají všechno placeno. Ale udělalo by jim
tolik škody, kdyby si vyhradili třeba 50 euro za pobyt na tuzéry?”
kroutí hlavou Yiorgos.
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Mají velké nároky

Naopak Češi jsou poměrně náročnými hosty, a přestože mají
hluboko do kapsy, pořád oplývají nějakými požadavky. “Jednou jim
nefunguje klimatizace, pak zase protéká záchod, jindy něco cítí na
balkóně. A chtějí všechno hned… Někdy se to tak sejde, že recepční
celý den neřeší nic jiného než požadavky od Čechů,” líčí strasti
svého podnikání hoteliér.

Na druhou stranu říká, že už se spousta věcí ze strany českých
turistů přeci jen lepší. “Domluví se teď mnohem lépe než třeba před
deseti lety a nakonec sem někdy přijedou i opravdu milé rodiny.“
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